
 
	  

VAN 	  HET 	  BESTUUR 	  
	  

’s	  Nachts	  begint	  de	  temperatuur	  het	  vriespunt	  te	  
naderen	  en	  voor	  we	  het	  weten	  staat	  Sinterklaas	  alweer	  
voor	  de	  deur.	  Een	  natte	  zomer	  ligt	  achter	  ons.	  	  Gelukkig	  
was	  het	  aardig	  weer	  toen	  het	  CDA	  Wijdemeren	  vlak	  voor	  
de	  zomervakantie	  een	  barbecue	  had.	  De	  familie	  Mur	  had	  
haar	  boerderij	  ter	  beschikking	  gesteld	  en	  we	  zijn	  warm	  
welkom	  geheten.	  Vanuit	  deze	  plaats	  nogmaals	  hartelijk	  
dank	  voor	  uw	  gastvrijheid!	  	  
Helaas	  konden	  niet	  alle	  leden	  om	  diverse	  redenen	  
aanwezig	  zijn,	  maar	  zij	  die	  er	  wel	  waren	  hebben	  een	  
prettige	  middag	  en	  avond	  met	  elkaar	  doorgebracht.	  Dit	  
evenement	  wordt	  volgend	  jaar	  zeker	  herhaald.	  
	  

Ondertussen	  hebben	  we	  alweer	  een	  paar	  bestuurs-‐
vergaderingen	  achter	  de	  rug.	  	  En	  de	  fractie	  is	  druk	  met	  
de	  voorbereidingen	  op	  de	  Algemene	  Beschouwingen.	  Op	  
de	  Algemene	  Ledenvergadering	  wordt	  u	  hierover	  
uitgebreid	  bijgepraat.	  	  	  
	  

In	  het	  bestuur	  hebben	  we	  afgesproken	  dat	  we	  in	  de	  
ledenvergadering	  van	  november	  voortaan	  ook	  een	  
spreker	  willen	  uitnodigen.	  	  	  

Dit	  keer	  hebben	  we	  Ronald	  Ootjers,	  
fractievoorzitter	  van	  de	  CDA-‐fractie	  
in	  Provinciale	  Staten	  Noord-‐Holland	  
bereid	  gevonden	  om	  met	  ons	  van	  
gedachten	  te	  wisselen.	  Natuurlijk	  
over	  provinciale	  politiek,	  maar	  ook	  
veel	  aandacht	  voor	  het	  behoud	  van	  
de	  leefbaarheid	  in	  de	  kernen.	  	  
Een	  onderwerp	  waarbij	  vooral	  

(betaalbare)	  woningbouw	  een	  belangrijke	  rol	  speelt.	  En	  
er	  is	  natuurlijk	  veel	  ruimte	  om	  hierover	  met	  elkaar	  van	  
gedachten	  te	  wisselen.	  Ik	  hoop	  dat	  u	  aanwezig	  kunt	  zijn.	  
	  

Na	  een	  succesvolle	  bijeenkomst	  met	  jongeren,	  waar	  
Mirjam	  Sterk	  met	  de	  jongeren	  in	  gesprek	  ging	  en	  
daarmee	  ook	  een	  belofte	  aan	  de	  jongeren	  uit	  
Wijdemeren	  inloste,	  wordt	  er	  nu	  hard	  gewerkt	  aan	  een	  
bijeenkomst	  voor	  ouderen.	  Met	  de	  gezamenlijke	  
ouderenbonden	  is	  een	  boeiende	  en	  informatieve	  
middag	  georganiseerd.	  Een	  uitnodiging	  hiervoor	  treft	  u	  
separaat	  bij	  de	  uitnodiging	  voor	  de	  ALV	  aan.	  	  	  
	  

Tenslotte	  wil	  ik	  	  u	  wijzen	  op	  een	  agendapunt	  van	  de	  ALV:	  
nieuwe	  bestuursleden	  voor	  onze	  afdeling.	  	  

	  
	  

A LGEMENE 	  LEDENVERGADER ING 	  
WOENSDAG 	  16 	  NOVEMBER 	  
VANAF 	  20 .00 	  UUR 	  
DE 	  OUDE 	  SCHOOL , 	  
KORTENHOEFSED I JK 	  145 , 	  KORTENHOEF . 	  
	  
	  

Op	  dit	  moment	  bestaat	  het	  bestuur	  uit	  zes	  personen.	  
Helaas	  is	  Nederhorst	  den	  Berg	  niet	  in	  het	  bestuur	  
vertegenwoordigd.	  Van	  twee	  bestuursleden	  loopt	  de	  
termijn	  in	  mei	  af,	  waaronder	  die	  van	  mij:	  voorzitter.	  	  
	  

	  

Omdat	  mijn	  werk	  en	  gezin	  veel	  energie	  van	  mij	  vragen	  
heb	  ik	  besloten	  na	  deze	  termijn	  mijn	  functie	  als	  
voorzitter	  van	  het	  CDA	  Wijdemeren	  neer	  te	  leggen.	  Het	  
bestuur	  bestaat	  uit	  gedreven	  mensen	  met	  hart	  voor	  de	  
zaak.	  Mensen	  met	  wie	  het	  prettig	  werken	  is.	  	  
	  

Het	  CDA	  staat	  voor	  grote	  uitdagingen,	  zowel	  landelijk	  als	  
plaatselijk.	  Hoe	  gaan	  we	  zorgen	  dat	  het	  geluid	  van	  het	  
CDA	  bij	  volgende	  verkiezingen	  weer	  goed	  over	  het	  
voetlicht	  wordt	  gebracht	  en	  hoe	  zorgen	  we	  ervoor	  dat	  
de	  kiezer	  ons	  in	  grote	  getale	  weer	  weet	  te	  vinden?	  Hoe	  
kunnen	  we	  de	  leden	  uit	  Wijdemeren	  op	  actieve	  wijze	  
betrekken	  bij	  de	  dagelijkse	  politiek	  en	  ons	  ledenbestand	  
vergroten?	  Hebt	  u	  hier	  ideeën	  over	  of	  kent	  u	  iemand	  die	  
hier	  een	  positieve	  bijdrage	  aan	  kan	  leveren?	  Neem	  dan	  
gerust	  contact	  op!	  	  
	  

Namens	  het	  bestuur	  hoop	  ik	  u	  te	  mogen	  verwelkomen	  
op	  onze	  ledenvergadering!	  
	  

Alexandra	  van	  der	  Wier-‐Luijer	  
Voorzitter	  CDA	  Wijdemeren	  

	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  

Voor	  meer	  informatie	  over	  het	  bestuur:	  
Alexandra	  van	  der	  Wier-‐Luijer	  035-‐8870801	  of	  
Rianne	  van	  Henten:	  035-‐	  5825378	  



 

www.wijdemeren.cda.nl	  
 

	  

M IDZOMER 	  BARBECUE 	  B I J 	  BOERDER I J 	  MUR 	   	  
	  

Bij	  de	  familie	  Mur	  aan	  het	  Moleneind	  in	  Kortenhoef	  is	  
begin	  juli	  de	  midzomer	  barbecue	  voor	  CDA-‐leden	  
gehouden.	  Met	  Herman	  Veldhuisen	  achter	  de	  barbecue	  
werd	  het	  een	  sfeervolle	  en	  heerlijke	  CDA	  happening.	  En	  
er	  was	  natuurlijk	  ook	  nog	  voldoende	  belangstelling	  voor	  
het	  boerenbedrijf.	  

	  
Zie	  voor	  meer	  foto's	  onze	  website	  

	  

JONGERENDISCUSS IE 	  MET 	  MIR JAM	  STERK 	  
	  

In	  de	  Kortenhoefse	  Oude	  School	  waren	  begin	  september	  
Wijdemeerse	  jongeren	  in	  gesprek	  met	  elkaar	  en	  met	  
CDA	  Tweede	  Kamerlid	  Mirjam	  Sterk.	  
	  

Verfrissende	  discussies	  over	  onderwerpen	  als	  veilig	  
uitgaan,	  betaalbare	  woningen	  voor	  jongeren	  en	  
vrijwilligerswerk.	  Ondanks	  de	  voor	  het	  CDA	  
teleurstellende	  verkiezingsresultaten	  en	  peilingen,	  
hebben	  de	  jongeren	  vertrouwen	  in	  de	  toekomst	  en	  zien	  
zij	  een	  duidelijke	  rol	  voor	  het	  CDA.	  	  

	  
	  

Ook	  vorig	  jaar	  was	  Mirjam	  Sterk	  in	  Wijdemeren	  om	  met	  
onze	  jongeren	  over	  actuele	  thema's	  te	  discussiëren.	  	  En	  
na	  afloop	  van	  deze	  bijeenkomst	  is	  er	  direct	  weer	  een	  
afspraak	  voor	  volgend	  jaar	  gemaakt.	  Zo	  blijven	  we	  met	  
jongeren	  in	  gesprek.	  Mirjam	  Sterk	  is	  er	  dan	  ook	  weer	  bij.	  
	  

	  

CDA	  WIJDEMEREN	  IS	  OOK	  PRESENT	  OP	  
FACEBOOK,	  TWITTER,	  LINKEDIN,	  HYVES	  
	  

Volg	  bijvoorbeeld	  op	  twitter:	  
@cdawijdemeren	  
@theoreijn	  
	  

	  

DIG ITALE 	  N IEUWSBRIEF 	  
Regelmatig	  sturen	  we	  per	  mail	  onze	  digitale	  nieuwsbrief.	  
Mocht	  u	  dit	  mailnieuws	  nog	  niet	  ontvangen,	  laat	  het	  ons	  
dan	  even	  weten.	  We	  hebben	  nog	  lang	  niet	  alle	  
mailadressen	  van	  onze	  leden	  en	  kunnen	  de	  nieuwsbrief	  
en	  andere	  tussentijdse	  berichten	  niet	  snel	  doorsturen.	  
Wilt	  u	  op	  de	  hoogte	  blijven?	  Stuur	  dan	  een	  mailtje	  naar	  
info@wijdemeren.cda.nl	  en	  wij	  zetten	  u	  op	  de	  maillijst!	  
	  

VAN	  DE 	  FRACT IE 	  
	  

November	  is	  de	  maand	  van	  de	  Algemene	  Politieke	  
Beschouwingen	  en	  het	  vaststellen	  van	  de	  Begrotingen.	  
Er	  lijkt	  wat	  financiële	  rust	  in	  Wijdemeren	  te	  komen	  en	  
het	  college,	  met	  DorpsBelangen	  wethouder	  Gert	  Zagt	  
voorop,	  klopt	  zich	  flink	  op	  de	  borst	  voor	  het	  
behoedzame	  financiële	  beleid.	  Maar	  wie	  zich	  iets	  meer	  
verdiept	  in	  de	  feiten,	  weet	  wel	  beter.	  
En	  die	  zijn	  heel	  simpel.	  Als	  je	  niets	  doet,	  hoef	  je	  ook	  
geen	  geld	  uit	  te	  geven	  en	  houd	  je	  dus	  geld	  in	  de	  kas.	  
	  

Terwijl	  het	  onkruid	  zo'n	  beetje	  tot	  onze	  ellebogen	  staat,	  
leunt	  het	  DorpsBelangen/VVD/D66-‐college	  rustig	  
achterover.	  Plannen	  die	  in	  2010	  uitgevoerd	  moesten	  
worden	  zijn	  doorgeschoven	  naar	  2011.	  Dit	  jaar	  echter	  
weer	  hetzelfde	  liedje.	  In	  maart	  kregen	  we	  een	  indruk-‐
wekkende	  lijst	  van	  de	  plannen	  voor	  2011.	  Dat	  wordt	  
flink	  vergaderen	  om	  al	  die	  besluiten	  als	  raad	  te	  kunnen	  
nemen,	  dachten	  sommigen	  nog.	  
De	  werkelijkheid	  is	  totaal	  anders.	  Om	  de	  haverklap	  
worden	  vergaderingen	  afgeblazen	  of	  samengevoegd	  bij	  
gebrek	  aan	  agendapunten.	  	  
	  

Intussen	  weten	  onze	  vrijwilligers	  nog	  steeds	  niet	  waar	  ze	  
aan	  toe	  zijn	  omdat	  het	  accommodatie-‐	  en	  subsidiebeleid	  
nog	  steeds	  niet	  is	  vastgesteld.	  En	  weten	  bewoners	  van	  
de	  Dammerweg	  in	  Nederhorst	  den	  Berg	  niet	  hoe	  het	  nu	  
gaat	  met	  de	  verkoop	  van	  de	  legakkers	  achter	  hun	  
huizen.	  Keer	  op	  keer	  worden	  besluiten	  uitgesteld.	  Om	  
maar	  twee	  voorbeelden	  te	  noemen.	  
	  

De	  plannen	  van	  het	  college	  voor	  2012	  zijn	  opnieuw	  
indrukwekkend.	  Er	  wordt	  een	  berg	  aan	  beleidsnota's	  
beloofd.	  Wij	  missen	  alleen	  de	  financiële	  vertaling	  van	  al	  
die	  nota's	  in	  de	  begroting.	  Want	  als	  je	  plannen	  echt	  wilt	  
uitvoeren,	  dan	  moet	  je	  daar	  wel	  geld	  voor	  reserveren.	  
	  

Er	  kunnen	  nu	  twee	  dingen	  gebeuren.	  Of	  we	  krijgen	  het	  
komende	  jaar	  regelmatig	  begrotingswijzigingen	  met	  
financiering	  uit	  de	  Algemene	  Reserve	  ('grepen	  uit	  de	  kas'	  
noemde	  voormalig	  raadslid	  Zagt	  dat	  altijd)	  of	  alle	  stoere	  
plannen	  voor	  2012	  zijn	  opnieuw	  een	  wassen	  neus.	  Net	  
als	  in	  2010	  en	  2011.	  	  
	  

Ik	  denk	  het	  laatste.	  Want	  als	  het	  college	  de	  eigen	  
plannen	  serieus	  had	  genomen,	  dan	  waren	  de	  benodigde	  
gelden	  toch	  wel	  in	  de	  begroting	  opgenomen?	  
	  

Theo	  Reijn,	  fractievoorzitter	  
	  

Ac tue l e 	   b e r i c h t en 	   v an 	   CDA 	  W i j d eme ren 	   op 	   on z e 	  
web s i t e : 	  www .w i j d eme ren . c da . n l 	  
 


